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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de ministers van Justitie en van
Buitenlandse Zaken over het op het
matje roepen van diplomaten na
overtredingen. (Ingezonden
11 februari 2010)

1
Kent u het bericht «Diplomaten op
het matje bij ministerie»?1 Sinds
wanneer bestaat dit speciale
diplomatenloket, waar overtredingen
van diplomaten kunnen worden
gemeld?

2
Hoe functioneert het diplomatenloket
tot nu toe? Kunt u er voor zorgen dat
iedere overtreding van een diplomaat
wordt gemeld bij het loket, zodat er in
ieder geval een goed beeld komt te
bestaan van overtredingen van
diplomaten, juist vanwege de
(on)mogelijkheden wat
dwangmiddelen en verhaal van
boetes betreft?

3
Hoe vaak komt het voor dat een
diplomaat weigert aan een blaasproef
of bloedtest mee te werken? Worden
dergelijke weigeringen ook
geregistreerd?

4
Wat gebeurt er precies met deze
meldingen bij het diplomatenloket?
Wat voor «actie kan worden
ondernomen richting het ministerie
van Buitenlandse Zaken»?1

5
Welke mogelijkheden heeft het
ministerie van Buitenlandse Zaken
precies? Welk effect hebben de acties
vanuit het ministerie van
Buitenlandse Zaken tot dusver
gehad?

6
Bent u bekend met de eerdere
Kamervragen over dit onderwerp?2

Zijn er recentere cijfers dan het
eerdere bericht dat driekwart van de
verkeersboetes die in 2008 aan
diplomaten zijn opgelegd niet is
betaald?

7
Deelt u de mening dat het
onaanvaardbaar is dat opgelegde
boetes onbetaald blijven omdat ook
diplomaten zich aan de wet moeten
houden? Hoe rechtvaardigt u deze
klassenjustitie? Welke oplossingen
heeft u tot dusver bedacht om hier
wat aan te doen?

8
Bent u nog steeds van mening dat er
voldoende mogelijkheden zijn om
diplomaten die de wet overtreden
aan te pakken en dat het Verdrag van
Wenen inzake Diplomatiek Verkeer,
waarin het immuniteitsbeginsel is
vastgelegd, niet hoeft te worden
aangepast? Kunt u op zijn minst in
overleg treden met andere landen om
de uitleg van de regels in dit Verdrag
zo uit te leggen dat boetes nooit
onbetaald zullen blijven?

9
Bent u bereid openbaar te maken
hoeveel boetes die zijn opgelegd aan
diplomaten over de afgelopen vijf
jaar onbetaald zijn gebleven,
uitgesplitst naar uitzendend land?
Bent u eveneens bereid jaarlijks een
dergelijk overzicht openbaar te
maken? Zo nee, waarom niet?

10
Wat kost het ingerichte
diplomatenloket? Bent u van plan
deze kosten naar rato te verhalen op
de landen waarvan de diplomaten in
gebreke blijven? Zo nee, waarom
niet?

1 De Telegraaf, 10 februari 2010
http://www.telegraaf.nl/binnenland/5999391/
__Diplomaten_op_het_matje__.html
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2008–2009, nrs. 3312, 3306 en 2123.

Mededeling

Mededeling van minister Hirsch
Ballin (Justitie), mede namens de
minister van Buitenlandse Zaken
(ontvangen 26 februari 2010)

Hierbij deel ik u mee, mede namens
de minister van Buitenlandse Zaken,
dat de schriftelijke vragen van het lid
Van Velzen (SP) over het op het matje
roepen van diplomaten na
overtredingen (ingezonden
11 februari 2010) niet binnen de
gebruikelijke termijn kunnen worden
beantwoord, aangezien nog niet alle
benodigde informatie ontvangen is.
Ik streef ernaar de vragen zo spoedig
mogelijk te beantwoorden.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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